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Od 9. júla 
sa menia 

podmienky 
vstupu 

na územie 
Slovenska, 

otvorené budú 
všetky hraničné 

priechody
regionálne noviny občanov mesta a okresu Bánovce nad Bebravou

Bánovské pokútne 
divadlo (BáPoDi)
Inscenácia  
MARS 2020

Adam Briešťanský 
získal prvé miesto 
v celoslovenskom 
kole na OĽP

Informácie 
k poskytovaniu 
dotácií na stravu 
v školskom roku 
2021/2022

V  nedeľu 11. júla opäť pokra-
čovalo v našom meste Kultúrne leto 
a  to projektom Synergia. Tentokrát 
bol program z dôvodu nepriaznivé-
ho počasia presunutý do dolnej sály 
MsKS, čo však neodradilo desiatky 
účastníkov, ktorí si prišli vychut-
nať umenie piatich mužov. Tí patria 
medzi svetovú muzikantskú špičku. 
Prvým z  nich je špičkový kontra-
basista a  basgitarista Juraj Griglák, 
jedna z najvýznamnejších jazzových 
osobností na Slovensku. Druhým vy-
nikajúcim muzikantom je gitarista, 
skladateľ a aranžér Juraj Burian, ktorý 
získal cenu hudobnej akadémie ako 
inštrumentalista roka 1990. David 
Hodek je hudobný zázrak, nakoľko 
na bicie hrá už od troch rokov a pred 
publikom si zahral už ako štvorročný. 
V dvanástich rokoch mal vlastnú ka-
pelu a v osemnástich cestoval po svete 
v rámci koncertných turné. Dnes má 
23 rokov a  patrí medzi uznávaných 
jazzových hudobníkov. Ján Berky 
Mrenica ml. patrí k legendám na slo-
venskej umeleckej scéne. Známym sa 
stal najmä vďaka orchestru Diabolské 

husle, ktorého bol súčasťou. Je otcom 
myšlienky podpory talentovaných detí 
zo sociálne a  inak znevýhodneného 
prostredia, ktorá vyústila do vzniku 
projektu Divé maky. Ďalším skvelým 
hudobníkom v  projekte Synergia je 
klavirista, skladateľ a producent Eu-
gen Vizváry. V poslednom desaťro-
čí sa venuje sólovému účinkovaniu. 
V ostatných rokoch intenzívne spo-
lupracuje so speváčkou Anitou Soul. 

Projekt Synergia spája netradične jazz 
a rómsky folklór. Okrem prevzatých 
skladieb sme si mohli vypočuť aj niečo 
z ich vlastnej tvorby. Netradičná myš-
lienka spojenia dvoch žánrov naplno 
splnila svoj zámer a priniesla divákom 
v  MsKS neopakovateľný hudobný 
zážitok z  rôznorodosti hudby. Ten-
to projekt je realizovaný s finančnou 
podporou Fondu na podporu kultúry 
národnostných menšín. 

Už tento piatok sa môžete tešiť 
na ďalší program Kultúrneho leta a to 
Netradičný Bánovský jarmok a mini-
festival Tu žijem, ktorý sa bude konať 
v mestskom parku od 9.00 – 18.00 h. 

 Text a foto: Lenka Karasová

Mestským kultúrnym strediskom sa niesli 
rytmy jazzu s prvkami rómskeho folklóru

Život v MFC Spartak Bánovce n/B sa nezastavil ani v čase prázdnin 

„Letný kemp prípraviek a žiakov“ 

V ďalšom čísle 
sa dočítate 
aj o Zraze 
veteránov

Zľava Ján Berky, Eugen Vizváry, Juraj Griglák, Juraj Burian a David Hodek

MFC Spartak Bánovce 
v zmysle Plánu činnosti na rok 
2021 pripravil vďaka iniciatí-
ve mládežníckych trénerov 
už v  poradí druhý futbalový 
kemp prípraviek a  žiakov. 
V termíne od 5. do 9. júla sa 
v priestoroch futbalového šta-
dióna MFC stretlo 33 detí od 
6 do 13 rokov. Cieľom letného 
kempu bolo vyplnenie voľné-
ho času športovými aktivitami 
a taktiež, aby sa mladé talenty 
pod dohľadom kvalifikova-
ných trénerov zdokonaľovali 

vo futbalovom umení. Deti 
mali pripravený na každý deň 
od 7.30 do 16.00 h bohatý nie-
len športový, ale aj kultúrny 
program. Po doobedňajšej tré-
ningovej jednotke a krátkom 
oddychu, čakal chlapcov obed 
a  bohaté vitamínové občer-
stvenie. Poobedňajšiu prestáv-
ku vyplnilo množstvo súťaží, 
kvízov, hier, videoprojekcií 
atď. Poobedňajší tréning býval 
skôr súťažný a  zameraný na 
všestrannú pohybovú prípra-
vu. Horúce počasie dalo účast-

níkom kempu riadne zabrať 
a tak okúpanie sa v priprave-

nom malom bazéne a plasto-
vom sude každý jeden s rados-
ťou privítal. V stredu poctila 
deti svojou návštevou primá-
torka mesta Rudolfa Novotná, 
ktorá im okrem milého slova 
priniesla aj sladké ochladenie 
v podobe nanukov. Štvrtkové 
popoludnie bolo vyplnené tu-
ristickým zájazdom na Hrad 
Uhrovec. Deti sa tak mohli 
dozvedieť o histórii hradu, ale 

aj veľa zaujímavých vecí zo ži-
vota v prírode. Piatkový záve-
rečný deň sa niesol v znamení 
zábavy a súťaží o pekné ceny. 
Každý účastník športového 
kempu okrem každodennej 
plnohodnotnej stravy dostal 
tričko MFC Spartak a  fut-
balovú loptu, ktorá im bude 
pripomínať športový týždeň. 
Výbor a prezident klubu MFC 
Spartak Andrej Znašík chcú aj 
tou cestou poďakovať všetkým 
deťom, rodičom, sponzorom 
za  pomoc pri zorganizovaní 
tejto peknej športovej akcie. 
Osobitné poďakovanie patrí 
trojici trénerov Milanovi 
Královi, Ondrejovi Kubíkovi 
a hlavne otcovi tejto myšlienky 
Vladimírovi Weldlovi, ktorí 
sa po celý týždeň zodpovedne 
starali o deti v letnom kempe.
 Šeftréner mládeže
  Miloš Šagát

Pomoc obetiam 
tornáda na Morave

Rozhovor 
s riaditeľkou 
československého 
šampionátu 
v cestnej 
cyklistike
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Areál ZUŠ ožil folklórom
Podobne ako v  minu-

lom roku, tak aj teraz je 
bánovské kultúrne leto si-
tuované do rôznych častí 
mesta. V nedeľu 4. júla sa 
uskutočnilo v areáli ZUŠ D. 
Kardoša na sídlisku Dub-
nička. Na svoje si mohli 
prísť predovšetkým priaz-
nivci folklóru a  ľudových 
piesní. Ako prvý sa pred-
stavil domáci súbor Drie-
novec, ktorý má už 45-roč-
nú tradíciu. Okrem tancov 
a zvykov z okolia Bánoviec 
možno v  jeho repertoári 
nájsť aj choreografie z My-
javy či Liptova. Zároveň je 
jasným dôkazom toho, že 
o  folklór a  tradície doká-
žu prejaviť záujem i mladí 
ľudia. Počas nedeľňajšieho 
podvečera sme si mohli 
v  podaní týchto talento-
vaných dievčat a  mláden-

cov vychutnať celkovo tri 
tanečné čísla. Ako druhé 
vystúpilo tiež známe zo-
skupenie Heligónpartia 
Sokolka, ktoré tvoria mu-
zikanti a  speváci z  okolia 
Bánoviec a Trenčína. Muž-
ské muzikantské a spevác-
ke kvarteto vhodne dopĺňa 
ženský hlas mnohým zná-

mej Danky Hrušovskej. Na 
vystúpeniach tejto skupiny 
si prichádzajú na svoje pre-
dovšetkým milovníci heli-
gónky a dobrých ľudových 
piesní. Repertoár tvoria 
predovšetkým staré známe 
piesne, no nájdu sa aj neja-
ké novšie. V našom regióne 
možno Sokolku počuť pre-

dovšetkým na posedeniach 
pri rôznych príležitostiach, 
no jej členovia sú priprave-
ní zahrať a zaspievať všade 
tam, kde treba dobrú nála-
du. V  poslednom období 
sa heligónky tešia naozaj 
veľkému úspechu. Pribúda 
nielen záujemcov o hru na 
tomto nástroji, ale aj po-
slucháčov, ktorých ušiam 

ladia práve takéto tóny. 
A keď zaznejú staré dobré 
pesničky, mnohí sa pustia 
aj do spevu a úspech je za-
ručený. Inak tomu nebolo 
ani na tomto vystúpení. Ľu-
dia si podupkávali, spievali, 
tlieskali a nešetrili slovami 
vďaky. Veď niečo takéto ne-
mali možnosť v Bánovciach 
zažiť už poriadne dávno. 

O tom, že vládla naozaj prí-
jemná atmosféra, svedčila aj 
pieseň Dobre mi je, dobre, 
s ktorou sa táto partia rozlú-
čila. A v takej dobrej nálade 
to bolo lúčenie naozaj ťažké. 
Každý z návštevníkov si že-
lal, kiež by takýchto stretnu-
tí pri harmonike a  peknej 
piesni bolo v tejto dobe čo 
najviac. Marek Kasala

Nové vývojové 
a konštrukčné 
centrum 
v Bánovciach  

Bánovce sa stanú 
centrom vývoja zadných 
svetiel pre globálny trh, 
Trenčín bude riadiť ná-
kup pre Strednú a  Vý-
chodnú Európu. Nové 
projekty v  odvetví au-
tomotive posilnia sta-
bilitu regiónov Považia 
a Ponitria, ako i pozíciu 
Slovenska na globál-
nej mape automotivu. 
Okrem pracovných prí-
ležitostí s vyššou kvalifi-
káciou a nadpriemerným 
ohodnotením, podporia 
aj zapojenie domácich 
dodávateľov. 

Koncern HELLA, 
svetový líder v  oblasti 
svetelnej techniky a elek-
troniky pre automobilový 
priemysel sa rozhodol na 
Slovensko preniesť vývoj 
zadných svetiel pre glo-
bálny trh. Nové vývojové 
a  konštrukčné centrum 
vznikne pri výrobnom 
závode v  Bánovciach 
nad Bebravou. Doteraz 
bolo vývojové know-
-how sústredné v centrá-
le koncernu v nemeckom 
Lippstadte a  z  menšej 
časti aj v ČR, no postupne 
sa presunie k nám. Tento 
proces sa už začal. „Fakt, 
že vývoj bude sústredený 
práve na Slovenku je pre 
nás veľkým úspechom 

a  určite aj vecou prestí-
že. Vo svete automotivu 
je totiž skôr zaužívaná 
prax, že vývojové know-
-how s  najvyššou prida-
nou hodnotou si koncerny 
držia v materskej krajine,“ 
hovorí Vladimír Huťan, 
viceprezident HELLA pre 
Slovensko a  generálny 
riaditeľ HELLA Slovakia 
Lighting, s.r.o. Bánovské 
centrum bude navrhovať 
riešenia zadných svetlo-
metov pre viaceré medzi-
národné automobilové 
spoločnosti. 

Vo vývojovom centre 
vznikne približne 100 no-
vých vysoko špecializova-
ných pracovných miest. 
Projekt bude potrebovať 
napríklad konštruktérov 
so skúsenosťami s výro-
bou plastových dielov, 
optických inžinierov, 
elektronických a  simu-
lačných inžinierov, pro-
jektových manažérov, 
nákupcov, kvalitárov, 
kresličov a ďalšie profesie. 
Vzhľadom na odbornosť 
a kvalifikačné predpokla-
dy pôjde o nadpriemerne 
platené pozície, navyše 
s  možnosťami kariérne-
ho rastu a   participácie 
na globálnej spolupráci 
v rámci koncernu.

  (r)

Nové podmienky pre cestovanie 
Od 9. júla 2021 platínový ces-

tovný semafor. Ten reaguje na ší-
reniedelta variantu koronavírusu 
aprináša zmeny v cestovaní. Kraji-
ny, zktorých sa vstupuje na územie 
SR, už nebudú rozdelené do stup-
ňov rizikovosti.Rozdiel bude vtom, 
či prichádzajúca osoba je alebo 
nie je zaočkovaná. Otvorené budú 
všetky hraničné priechody.

Podrobnosti upravuje nová 
vyhláška Úradu verejného zdra-
votníctva SR č. 227/2021, kto-
rou sa mení a  dopĺňa vyhláška č. 
226/2021ku karanténnym povin-
nostiam osôb pri vstupe na územie 
SR,účinná od 9. júla 2021, konkrét-
ne:

 povinnosti osôb vstupujúcich na 
územie SRpri registrácii nakorona.
gov.sk/ehranicaa výnimky z  tejto 
povinnosti,
 podmienky a  výnimky zkaran-
tény pri vstupe na územie SR, vrá-
tane režimu pre ľudí cestujúcich 

za prácou,ktorí nie sú zaočkovaní, 
a tiež študentov,
 podmienky vstupu na územie SR 
leteckou dopravou,
 podmienkytranzitu cez naše 
územie, pričom určuje koridory, 
ktorými možno prechádzať.

Polícia s pomocou príslušníkov 
ozbrojených síl, finančnej správy 
a zboru väzenskej a justičnej stráže 
budevykonávať kontroly dodržiava-
nia povinností.Trvalé kontroly budú 
vykonávané na všetkých väčších 
cestných priechodoch I. aII. kategó-
rie, na menších priechodoch III. 
kategórie sa bude vykonávať pra-
videlný monitoring dodržiavania 
karanténnych povinností. Z dôvodu 
zabezpečenia plynulosti premávky sa 
polícia obracia na prichádzajúcich 
s prosbou,aby mali pripravené všet-
ky potrebné doklady, potvrdenia 
či mobilné zariadenia s digitálny-
mi formami potvrdení, najmä po-
tvrdenie o registrácii na eHranica 
a v prípade zaočkovania aj potvrde-

nie o očkovaní. Kontrolu digitálnych 
COVID preukazov EÚ polícia vyko-
náva aj prostredníctvom čítacích za-
riadení. Každá osoba, ktorá od 9. júla 
2021 vstúpi na územie SR, sa musí 
registrovať nahttp://korona.gov.sk/
ehranica. 

Registrovať sa nemusia: deti do 
12 rokov, osoby vykonávajúce tranzit 
cez územie Slovenska, posádky ná-
kladnej dopravy, autobusovej dopra-
vy, členovia leteckého personálu, po-
sádky v lodnej doprave, rušňovodiči, 
vozmajstri, vlakové čaty a obslužní 
pracovníci v železničnej doprave, 
vodiči a posádky zdravotnej služby, 
ktorí vykonávajú transport pacien-
ta alebo prevážajú orgány určené na 
transplantáciu, krv a krvné náhra-
dy, zamestnanci pohrebných služieb, 
ktorí vykonávajú medzinárodnú 
prepravu ľudských pozostatkov ale-
bo ľudských ostatkov na pochovanie 
alebo spopolnenie.

  Tlačová správa 
 Ministerstva vnútra SR

PCR testy pre samoplatcov 
za zvýhodnené letné ceny

Šetrný slinový PCR 
test je neinvazívna forma 
testovania na ochorenie 
COVID-19 v  dostupnej 
cene 54,90 eur. Pre jeho 
bezbolestné použitie je 
vhodný najmä pre deti, se-
niorov, citlivé osoby a ľudí 
s  handikepom. Ako pre-
bieha odber? „Postačí, aby 
klient niekoľkokrát zakašlal 
do rúška, v ústach nazhro-
maždí väčšie množstvo slín, 

ktoré vypustí do lievika, kto-
rý je naskrutkovaný na skú-
mavke. Pred testovaním sa 
pacientom odporúča 10 mi-
nút nejesť, nepiť, nefajčiť, 
nežuť žuvačku, neumývať 
si zuby a nepoužívať zubnú 
vodu, o  tomto budú včas 
poučení,“ hovorí riaditeľka 
laboratórií AGELLAB Ing. 
Elena Gaboňová. Medzi 
ďalšie výhody patrí lepšia 
a  dlhšia stabilita vzorky 

a  v  prípade pozitívneho 
výsledku je automaticky 
vzorka vyšetrená aj na prí-
tomnosť britskej mutácie 
vírusu SARS-CoV-2. Po-
tvrdenie o  bezinfekčnosti 
je klientovi doručené v an-
glickom, nemeckom a rus-
kom jazyku a samozrejme 
obsahuje aj potrebný QR 
kód. Výsledok vyšetrenia 
pacient dostane do 24 ho-
dín od doručenia vzorky 

do laboratória. Cena pre 
samoplatcov za klasický 
PCR test výterom z  no-
sohltana a hrdla je v letnej 
akcii 49,90 eur a PCR test 
zo slín je v  letnej akcii za 
54,90 eur. Záujemcovia sa 
musia objednať na www.
agellab.sk. Odber vzoriek 
pre PCR testovanie je aktu-
álne dostupný aj v Nemoc-
nici Agel v Bánovciach.

(r)
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Mesto Bánovce nad Bebravou zverejňuje
ZÁMER prenechať majetok mesta do nájmu

V zmysle § 9a ods. 9 v spojení s § 9a ods. 1 písm. a) zá-
kona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí a podľa § 281 až § 288 
zákona č. 513/1991 Zb. Obchodného zákonníka Mesto Bá-
novce nad Bebravou vyhlasuje

obchodnú verejnú súťaž o najvhodnejší návrh na uza-
tvorenie nájomnej zmluvy, predmetom ktorej je nájom 
nebytového priestoru nachádzajúceho sa na 1. nadzem-
nom podlaží v budove Domu služieb v Bánovciach nad 
Bebravou, Nám. Ľ. Štúra súp. č. 6, postavenej na C-KN 
parc. č. 7/1, zapísanej na LV č. 1301, k. ú. Bánovce nad 
Bebravou, o celkovej ploche 188,25 m2 (bývalá fotoslužba).

Vyhlásenie a podmienky obchodnej verejnej súťaže sú 
zverejnené na úradnej tabuli Mesta Bánovce nad Bebravou 
a webovej stránke: https://uradnatabula.banovce.sk/, zá-
ložka Verejná obchodná súťaž.

Mesto Bánovce nad Bebravou zverejňuje
ZÁMER - Prenechať majetok mesta do nájmu

V zmysle § 9a ods. 9 v spojení s § 9a ods. 1 písm. a) 
zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí a podľa § 281 
až § 288 zákona č. 513/1991 Zb. Obchodného zákon-
níka Mesto Bánovce nad Bebravou vyhlasuje

obchodnú verejnú súťaž o najvhodnejší návrh na 
uzatvorenie nájomnej zmluvy, predmetom ktorej je 
nájom nebytového priestoru nachádzajúceho sa 
na prízemí v budove ZŠ J. A. Komenského 1290/1, 
957  04 Bánovce nad Bebravou o  celkovej ploche 
75 m2 (bývalý školnícky byt).

Vyhlásenie a podmienky obchodnej verejnej súťaže 
sú zverejnené na úradnej tabuli Mesta Bánovce nad 
Bebravou a webovej stránke: https://uradnatabula.ba-
novce.sk/, záložka Verejná obchodná súťaž. 

Slávnosť jubilantov 
15. júla 2021

Primátorka mesta Bá-
novce nad Bebravou a Zbor 
pre občianske záležitosti pri 
Mestskom zastupiteľstve 
v Bánovciach nad Bebravou 
srdečne pozývajú všetkých 
jubilantov, ktorí sa dožili ži-
votného jubilea 70, 75, 80, 85, 
90 a viac rokov v roku 2020 na 

„Slávnosť jubilantov“, ktorá sa 
uskutoční dňa 15. júla 2021 
(štvrtok) o 13.30 h v Mest-
skom kultúrnom stredisku na 
ul. J. Matušku. Jubilanti, ktorí 
sa svojho životného jubilea 
dožívajú v  aktuálnom roku 
2021 budú pozvaní v mesia-
ci september 2021.  matrika

Dva čestné tituly 
„Zaslúžilý člen DPO SR“ 

Najvyššie vyznamenanie 
dobrovoľná požiarna ochra-
na SR – čestný titul Zaslúžilý 
člen DPO SR bolo dňa 7. júla 
2021 v  Dome Dobrovoľnej 
požiarnej ochrany SR v Bra-
tislave odovzdané novým 
držiteľom z  rúk prezidenta 
DPO SR hlavného inšpekto-
ra Pavla Ceľucha, za prítom-

nosti generálneho inšpek-
tora Vendelína Horvátha, 
generálneho sekretára DPO 
SR. V Knihe Zaslúžilých čle-
nov DPO SR boli v tento deň 
pre rok 2021 zapísaní aj Jozef 
Filin a Peter Morávek z ÚzO 
DPO SR Bánovce nad Bebra-
vou. Srdečne gratulujeme. 

redakcia

Vodiči, pozor prázdniny!
Počas letných prázdnin 

sa deti hrajú viac vonku. 
No nie len na ihriskách, 
ale aj na  uliciach a  nieke-
dy aj popri cestách. Dieťa 
zapálené pre hru je nepo-
zorné a neodhaduje riziko. 

Či sú to loptové hry alebo 
vystrájanie na  bicykloch, 
kolobežkách či skateboar-
doch. Prosíme vodičov, aby 
v obývanej časti zvýšili svo-
ju pozornosť a jazdili opa-
trne! Ďakujeme.  redakcia

Chceš aj ty vytvoriť 
eko-komiks? Môžeš upo-
zorniť na neporiadok 
alebo na správne triede-
nie odpadu. Pošli fotky 
a  text na mladez@ba-
novce.sk a my to upraví-
me alebo vytvor svoj ko-
miks sám. Naskenuj QR 
kód pre viac informácií. 

Informácie k poskytovaniu dotácií
na stravu v školskom roku 2021/2022

Dňa 1. augusta 2021
nadobudnú účinnosť právne 
úpravy zákona č. 544/2010 Z. 
z. o  dotáciách v  pôsobnosti 
Ministerstva práce, sociálnych 
vecí a rodiny SR v znení ne-
skorších predpisov (ďalej len 
„zákon o dotáciách“)

- zákon č. 417/2020 Z. 
z. zo dňa 17. decembra 2020, 
ktorým sa mení a dopĺňa zá-
kon o dotáciách,

- návrh zákona, ktorým sa 
mení a dopĺňa zákon o dotá-
ciách, ktorý bol schválený NR 
SR dňa 22. júna 2021.

Vyššie uvedené právne 
úpravy od nového školské-
ho roku 2021/2022 prinášajú 
zmeny v poskytovaní dotácií 
na stravu, ukončenie plošné-

ho poskytovania dotácií  na 
stravu v  základných školách 
a poslednom ročníku mater-
ských škôl (tzv. obedy zadar-
mo) a doplnenie novej skupi-
ny detí, ktoré majú nárok na 
poskytnutie dotácie.

Výška dotácie na stra-
vu je 1,30 € za každý deň, 
v ktorom sa dieťa zúčastnilo 
vyučovania v  ZŠ alebo MŠ 
a odobralo stravu. V prípade, 
že spĺňate podmienky o  po-
skytnutie dotácie na stravu od 
septembra 2021 žiadame, aby 
zákonný zástupca, v ktorého 
starostlivosti dieťa je, najne-
skôr do 6. augusta 2021 pred-
ložil škole nevyhnutne:

potvrdenie, že dieťa žije 
v domácnosti, ktorej sa po-

skytuje pomoc v  hmotnej 
núdzi (vydá ÚPSVaR ), alebo

potvrdenie, že dieťa žije 
v domácnosti, ktorej príjem 
je najviac vo  výške sumy 
životného minima (vydá 
ÚPSVaR), alebo

č e s t n é  v y h l á s e n i e 
o  neuplatnení nároku na 
sumu daňového zvýhodne-
nia na vyživované dieťa (ďalej 
len daňový bonus) - príloha na 
stiahnutie na stránke školy

Neuplatnenie si nároku 
na daňový bonus zákonný zá-
stupca škole preukazuje čest-
ným vyhlásením, že ani jeden 
člen   domácnosti si daňový 
bonus neuplatnil. V tejto sú-
vislosti informujeme, že fy-
zická osoba, v ktorej starost-

livosti dieťa je, ak by si v čase 
poskytovania dotácie na stra-
vu uplatnila daňový bonus, 
je povinná o uvedenom  bez-
odkladne informovať školu 
s tým, že si musí byť vedomá  
právnych dôsledkov neprav-
divého vyhlásenia (trestný čin 
podvodu podľa § 221 zákona 
č. 300/2005 Z.z. Trestný zákon 
v znení neskorších predpisov) 
a povinnosti vrátiť všetky fi-
nančné prostriedky poskytnu-
té na toto dieťa ako dotáciu na 
stravu.

V prípade otázok môžete 
kontaktovať riaditeľku alebo 
riaditeľa základnej školy, ma-
terskej školy, prípadne vedúcu 
školskej jedálne vašej školy. 

Oznam SŠÚ

Deti vyskúšali nové dopravné ihrisko
Ako vyraziť bezpečne 

do ulíc na bicykli či kolo-
bežke, dať prednosť peším 
na prechode pre chodcov 
alebo absolvovať dráhu 
s kruhovým objazdom – to 
všetko si mohli na záver 
roka vyskúšať žiaci ZŠ Go-
razdova na novom doprav-
nom ihrisku v  športovom 
areáli na sídlisku Dubnička. 
Na ihrisku je k  dispozícii 
vodorovné dopravné zna-
čenie a  pani učiteľky vyu-
žili i prenosné značky, aby 
vytvorili rôzne dopravné 
situácie. Dopravné ihrisko 

je voľne dostupné v  rám-
ci otváracích hodín areálu. 
Prenosné zvislé doprav-
né značky sú uskladnené 

a po prázdninách ich budú 
môcť na dopravnú výcho-
vu využívať žiaci priľahlých 
základných škôl na ulici 

Gorazdova a Komenského, 
prípadne po dohode i deti 
z materských škôl. 

Tlačová správa mesta

Pomoc obetiam tornáda na Morave
Južnú Moravu zasiahli 

24. júna silné búrky spre-
vádzané tornádom, ktoré 
spôsobilo miliardové škody 
a vyžiadalo si šesť obetí. Živel 
zničil niekoľko obcí najmä 
v  Hodonísku a  Břeclavsku 
a  vyžiadal si tiež množstvo 
ranených. Južná Morava je 

odkázaná na finanč-
nú a hmotnú pomoc. 
V prípade, že chcete 
pomôcť zasiahnutým 
obciam, môžete sa 
okrem hmotných da-
rov zapojiť aj prostredníctvom 
príspevku do verejnej zbier-
ky. Do pomoci postihnutým 

obyvateľom v  sú-
činnosti s  krízovým 
štábom Jihomorav-
ského kraja sa zapojil 
i Český červený kríž. 
Okrem okamžitej 

pomoci sa sústredí aj na psy-
chosociálnu pomoc. Pomoc 
Českého červeného kríža pri 

zmierňovaní dopadu torná-
da môžete podporiť priamo 
prostredníctvom  zbierko-
vého účtu Českého červe-
ného kríža: IBAN: CZ14 
2700  0000  0000  0033  3999, 
SWIFT: BACXCZPP, Varia-
bilný symbol: 2101.

  Oznam MsÚ

Odpady očami mládeže
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Zvíťazili sme...

Letná škola hrou
na ZŠ Duklianskej

Gymnázium Janka Je-
senského v Bánovciach nad 
Bebravou sa každoročne 
zúčastňuje prestížnej medzi-
národnej súťaže Dejepisná 
súťaž gymnázií ČR a  SR, 
ktorú organizuje Nadačný 
fond Gaudeamus pri Gym-
náziu Cheb. Je to súťaž s dl-
horočnou tradíciou, ktorú 
podporujú významné české 
a slovenské osobnosti. Ten-
to školský rok sa konal už 
jej XXIX. ročník. Do súťa-
že sa zapojilo viac ako 200 
gymnázií oboch republík. 
Krajské kolo sa uskutočni-
lo online formou 17. júna 
2021 v 14 krajoch ČR a v 8 
krajoch SR. Témou roční-
ka bola Európa v  krásnych 
časoch, v búrke a za súmra-
ku. Súťažné otázky zahŕňali 
obdobie rokov 1900-1939, 
zameriavali sa na európske 

dejiny. So ziskom 127 bo-
dov sa súťažnému družstvu 
v zložení Veronika Habalo-
vá, Adam Strapek a Samuel 
Košík  podarilo v  krajskom 
kole suverénnym spôsobom  
zvíťaziť. Ešte viac potešil 
pohľad na výsledný rebríček 
najlepších škôl v  krajských 
kolách v celej Českej a Slo-
venskej republike. Spomí-
naných 127 bodov nám 
stačilo na 7. miesto spome-

dzi všetkých zúčastnených 
škôl. Tento krásny úspech 
dosiahli žiaci pod odbor-
ným vedením svojej peda-
gogičky Eleny Košíkovej. 
Trojici úspešných študentov 
a  ich lektorke ďakujeme za 
šírenie dobrého mena našej 
školy a želáme im veľa šťas-
tia v medzinárodnom finále 
v Chebe 25. novembra 2021.
  Elena Kacvinská, riaditeľka 
 Gymnázia J. Jesenského

„My sme deti z  Duk-
lianskej, cez prázdniny je 
nám hej“, znelo každé ráno 
na školskom dvore ZŠ Duk-
lianska. Pani vychovávateľ-
ky pre deti od 6. – 9. 7. 2021 
zorganizovali Letnú školu 
hrou. Zachraňovať, chrániť, 
pomáhať, to všetko sa deti 
naučili za pomoci záchra-
nárskych zložiek v  našom 
meste. Hneď v  utorok sa 
náš školský dvor zaplnil au-
tami bánovských hasičov, 
ktorí nám porozprávali, aká 
je dôležitá ich práca. Uká-
zali nám príslušenstvo áut, 
transport, deti si vyskúšali 
hasičské oblečenie, prilby. 

Prekvapením pre deti od 
samotných hasičov bolo 
prevezenie sa v aute, ktoré 
sa dostane do ťažkých teré-
nov i vyskúšanie si hasenie 
požiarnickou hadicou. Deti 
odmenili hasičov vlastno-
ručne pripravenými pla-
gátmi, ktoré im pripomenú 
chvíle strávené medzi nami. 
Pri rozlúčke s nimi sa škol-
ským dvorom ozýval už len 
zvuk sirény. V  stredu nás 
navštívili policajti a prezen-
tovali nám ukážky zbraní 
i oblečenia pre rôzne druhy 
zásahov. Popoludnie sme 
strávili trénovaním a  pri-
pravovaním sa na štvrt-

kovú tajnú misiu. Tou bol 
výlet do Banskej Bystrice, 
kde sme navštívili Múzeum 
SNP a skanzen ťažkej bojo-
vej techniky. Piatok bol pre 
nás posledným dňom letnej 
školy, ktorú sme ukončili 
opekačkou. Aj v tento deň 
sme si riadne ako každé 
ráno zacvičili, veď správni 
hasiči, policajti a vojaci mu-
sia byť trénovaní. Deti boli 
na záver odmenené certifi-
kátom, sladkosťami a hlav-
ne, kopou zážitkov, ktoré 
si z celého týždňa odniesli. 
Za pár dní sa naučili, aká 
dôležitá je práca záchranár-
skych zložiek a  viaceré sa 
už videli na ich miestach. 
Možno sa im to naozaj raz 
podarí. Pekné chvíle strá-
vené v letnej škole hrou im 
bude pripomínať aj trič-
ko, ktoré si samé vyrobili 
a  s  radosťou  nosili počas 
celého týždňa. „My sa nik-
dy nevzdáme, spolu všetko 
zdoláme“, zaznelo posled-
nýkrát školským dvorom 
s  prísľubom, že sa možno 
o rok stretneme zas.

  Vladimíra Oriešková 
 (vedúca ŠKD)

S napĺňaním ekomapy 
pomohli župe 
aj žiačky ZŠ Školská

Školu opúšťa talentovaný 
žiak Svetoslav Kúdela 

Environmentálna súťaž 
pod názvom „Napĺňame 
krajskú ekomapu“ a  staň 
sa jej spolutvorcom bola 
vyhlásená pre žiakov 6.- 9. 
ročníka ZŠ a  študentov SŠ 
na území Trenčianskeho 
kraja. Prebiehala od apríla 
do konca mája tohto roka. 
Do tejto súťaže sa prihlásili 
aj žiačky 8.A triedy Ladisla-
va Lukášová a Paulína Se-
lešová. Úlohou súťažiacich 
bolo dáta nielen vyhľadávať, 
ale ich aj navštevovať a zho-
toviť fotodokumentáciu. Zú-
častnené žiačky získanými 
údajmi napĺňali Ekomapu 
s environmentálnym posol-

stvom. Za svoje aktivity zís-
kali 2. miesto. Ocenené boli 
diplomom a bezdrôtovými 
bluetooth slúchadlami. Teší 
nás, že sú medzi našimi 
žiakmi aktívni mladí ľudia, 
ktorí sa zaujímajú o prírodu 

a životné prostredie. Ďaku-
jeme im za veľmi peknú re-
prezentáciu školy na úrovni 
Trenčianskeho samospráv-
neho kraja. 

Renáta Gieciová, 
 riaditeľka ZŠ 

Počas deviatich rokov 
nemal na vysvedčení iné 
hodnotenie ako výborný. Už 
počas primárneho vzdeláva-
nia vyhrali so spolužiakom 
Samuelom Adamusom súťaž 
Príroda plná vedomostí. Opa-
kovane sa zúčastňoval mate-
matickej súťaže Pytagoriáda, 
kde obsadil 2. a  3. miesto 
v okresnom kole. Sveťo ďalej 
reprezentoval školu v  Deje-
pisnej olympiáde a posledné 
dva roky opakovane vyhral 

1. miesto v  okresnom kole. 
V literárnej súťaži získal titul 
Mladý Jesenský za vlastnú 
tvorbu poézie. Jeho  najväčší-
mi úspechmi  sú geografické 
súťaže: v súťaži GQIQ získal 
5. miesto v  celoslovenskom 
kole a v tohtoročnej Geogra-
fickej olympiáde vyhral 1. 
miesto v  krajskom kole a  8. 
miesto v celoslovenskom kole. 
Sveťovi ešte raz blahoželáme 
a ďakujeme za úspešnú repre-
zentáciu školy a nášho mesta.

  Magdaléna Krchlíková, 
 triedna učiteľka

ZŠ Komenského mala 
v letnej škole 80 žiakov 

V  utorok 6. júla sme 
privítali v škole žiakov, ktorí 
sa prihlásili do  letnej  školy. 
Letnú školu organizujeme 
samostatne bez dotácií minis-
terstva školstva, nakoľko nám, 
ale aj Vám rodičom vyhovoval 
viac termín v mesiaci júl ako 
termín, ktorý ponúkalo mi-
nisterstvo školstva na konci 
prázdnin. Zároveň som rád, 
že naše pani učiteľky, páni 

učitelia, ale aj nepedagogickí 
zamestnanci pristúpili k  or-
ganizácii letnej školy ZŠ, J. 
A. Komenského zodpovedne. 
Celkovo sme na pôde ško-
ly  privítali 80 žiakov našej 
školy. Žiaci sa pod vedením 
pedagógov budú venovať 
najmä praktickým formám 
vzdelávania. Deti sa stretnú 
s  netradičným výkladom, 
overovaním vedomostí v pra-

xi, zážitkovým vyučovaním 
a  chceme, aby im nechýbal 
ani pohyb, ktorého si počas 
uplynulého roka užili menej. 
Denný harmonogram LET-
NEJ ŠKOLY je zverejnený na 
stránke školy. Pevne veríme, 
že LETNÁ ŠKOLA bude prí-
nosom v napredovaní vzdela-
nostnej úrovne žiakov a obo-
hatí deti o množstvo ďalších 
nových informácií.  (ZŠ)
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Opustili nás

 Spoločenská kronika

Jakub Vanek a Dominika Gergelová
Ing. Roman Magdolen a Lenka Bridová
Patrik Valíček a Ivana Bodocká

Uzavreli manželstvo

„S MELÓNOM JE LETO KRAJŠIE.“
Prečítala som si nápis, len tak narýchlo napísaný červe-

nou fixkou, prichytený ledabolo na zelenom kolíku od plota.
Obchodník, predávajúci melóny popri ceste, nepodcenil 

silu reklamy a urobil, čo sa dalo.
„S MELÓNOM JE LETO SLADŠIE.“
Dozvedela som sa o pár stĺpikov ďalej.
Presvedčivá a nenákladná reklama.
Veď načo aj plytvať financiami, keď popisujete pravdu?
Vtedy netreba vymýšľať premotivované frázy na dra-

hých plagátoch. 
Keď som zahryzla do červenej schladenej melónovej 

kocky, hneď mi v hlave nabehol ten jednoduchý, fixkou 
napísaný slogan.

Je to naozaj tak. Vyskúšajte to aj vy.
S melónom je fakt všetko ľahšie.  (zb)

Dnes píše Zuza.nkaZuza.nka

Dňa 15. júla (štvrtok) bude Matričný úrad z dôvodu 
konania akcie „Slávnosť jubilantov“ zatvorený.

Bánovské pokútne divadlo (BáPoDi)
Inscenácia MARS 2020

Bánovské pokútne di-
vadlo (BáPoDi) má na svo-
jom zozname už tridsať 
sezón. Vlastne už začiatok 
tridsiatej prvej, keďže di-
vadlo vzniklo na jar v roku 
1991. Inscenácia MARS 
2020 mala mať premiéru 
v  novembri roku 2020, ale 
okolnosti všetkým známe 
spôsobili, že sa konala v so-
botu 3. júla 2021. Keď som 
kráčala v piatok na verejnú 
generálku, tešila som sa. 
Úprimne a veľmi. Obdobie 
„umelecko-kultúrneho pôs-
tu“ mi nevyhovovalo. Bolo 
bezútešné, otupné a  neko-
nečne dlhé. Vnímať hercov 
priamo na scéne, vychutná-
vať najjemnejšie nuansy ich 
osobného vkladu, cítiť ener-
giu pulzujúcu z hľadiska na 
javisko a opačne, zažiť emó-
ciu, ktorú vám niekto podá-
va ako pohár vody, lebo cíti 
aký veľký je váš smäd – to sa 
dá zažiť len priamo na mies-
te. Tam, kde sa hrá a  žije 
divadlo. BáPoDi je zárukou 
dlhodobo tlejúceho zážitku, 
a  opäť sa mi to potvrdilo. 
Autor a  režisér inscenácie 
Silvester Lavrík napísal: „Té-
mou inscenácie MARS 2020 
je dystopická vízia blízkej bu-
dúcnosti, v ktorej je potrebné 
celé ľudstvo vysťahovať na 
inú planétu, lebo na Zemi sa 
už nedá žiť, je „vybývaná“.

Ostala tu iba hŕstka tých, 
ktorí sa svojej budúcnosti 
nadobro vzdali, lebo odmietli 
žiť na dlh. Presídlenie totiž 
stojí obrovské peniaze a hoci 
je možné cestovať na lízing, 
oni sa zadlžovať odmietli.“ 
Silná téma v  katastrofických 
časoch, ktoré žijeme, doko-
nalo dotvorená hereckými 
výkonmi. Jednoduchý, občas 
briskný jazyk zatína ostrie 
presne tam, kde treba. Pô-
sobí priamočiaro, no aj tak 
je nutné čítať medzi riadka-
mi. Zem už takmer neexis-
tuje. Je to len  zamínovaný 
priestor s  jediným zdrojom 
nekontaminovanej vody, 

kde sa aj obyčajná mrkva 
stáva vzácnym a  luxusným 
artiklom. Na pozadí hro-
ziacej katastrofy môžeme 
sledovať charaktery jednot-
livých postáv, ktoré stratili 
záujem o  svoju záchranu. 
Pochopili, že niet kam utie-
cť. Ten, kto ich má prísť za-
chrániť, nepríde. Ani v sľu-
bovaný piatok. Silný námet, 
skvelá réžia, bravúrne herec-
ké výkony. Občas smiech cez 
slzy nad témou, ktorá je več-
ná a čím ďalej naliehavejšia. 
Všetci nemôžeme odísť na 
Mars. Účinkujúci: Adam-
ková Simoneta, Benešová 
Nadežda, Bieliková Alena, 

Bieliková Lucia, Botková 
Alica, Dráb Vladimír, Ger-
belová Jarmila, Gloneková 
Danka, Kiripolská Miriam, 
Kurtišová Kamila, Lobot-
ka Jozef, Mikuš Miroslav, 
Rizeková Agáta, Sányová 
Michaela. Scénar a  réžia: 
Lavrík Silvester. Asistentka 
réžie: Žáková Viera. Kostý-
my: Šimáková Eva. Projek-
cia a technická produkcia: 
Muranová Daniela. Použité 
fotografie v projekcii: Bá-
tora Vladimír. Technická 
spolupráca: Bielik Dušan, 
Dúcky Dalibor. 

Foto: Daniela Muranová 
 Text: Zuzana Bridová

Zľava: Agáta Rizeková, Kamila Kurtišová, Miroslav Mikuš, Jozef Lobotka, Jarmila Gerbe-
lová, Vladimír Dráb, Alica Botková, Alena Bieliková, Michaela Sányová, Miriam Kiripolská 

Obývačka pod platanom O dáždnikoch

V utorok 7. júla Mestská 
knižnica Ľ. Štúra, Mestské kul-
túrne stredisko v spolupráci so 
Súkromnou MŠ Wonderland 
zahájili Prečítané leto na tému 
O dáždnikoch. Naše námestie 
oživili krásne farebné dáždniky 
a deti prežili príjemné popolud-
nie plné hier a zábavy. Na pro-
jekt finančne prispel Fond na 
podporu umenia. O týždeň sa 
opäť stretneme na tému O sto-
pách. Tešíme sa na stretnutie 
s Vami. 

Prečítané leto 
Počas letných prázdnin sa 

naša knižnica opäť zapojila do 
projektu Prečítané leto 2021. 

Začali sme 28. júna a počas ce-
lého leta sa môžete tešiť na pri-
pravené úlohy, ktoré budeme 

priebežne zverejňovať. Každý 
týždeň vždy v  pondelok pra-
covníčky knižnice dajú na Fa-

cebook tri súťažné úlohy, z kto-
rých je potrebné vyriešiť aspoň 
dve. Správne odpovede prineste 
do knižnice alebo pošlite mai-
lom na kniznica@kulturabn.sk. 
Každý týždeň výhercu odmení-
me vecnými cenami. Každý sú-
ťažiaci si odnesie domov prázd-
ninový kalendár. Tento rok je 
nosnou témou Dobrodružstvo 
na cestách. Dobrodružstvo sa 
dá zažiť nielen pri mori, ale aj 
v lese, v meste, na najbližšom 
kopci, ale i doma na záhrade. 
Ďalšie témy: O stopách 12.7.-
18.7., O zastávkach 19.7.-25.7., 
O jazerách 26.7.-1.8., O jasky-
niach 2.8.-8.8., O hradoch 9.8.-
15.8., O piknikoch 16.8.-22.8., 
O  vytrvalosti 23.8.-29.8. Na 
každý týždeň máme aj zopár ti-
pov na čítanie k danej téme. Na 
projekte pod názvom Knižnica 
otvorená pre všetkých, ktorého 
súčasťou je aj Prečítané leto fi-
nančne prispel Fond na podpo-
ru umenia. 

Mestská knižnica Ľ. Štúra
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 Radi by sme čitateľom pri-
blížili Vašu osobu, poprosím 
Vás pár informácií o rodine, 
povolanie, koníčky…

Som rodená Bánovčan-
ka, mám dvoch dospelých 
synov a manžela, s ktorým 
v  našom meste podniká-
me už 24 rokov. Pracujem 
v  našom obchode s  bicyk-
lami. Počas roka celý môj 
program vypĺňa šport. Vo 
voľnom čase, hlavne v zime, 
vyrábam vianočné svietniky 
a  rôzne aranžmány. Veľmi 
rada organizujem poduja-
tia, či už spoločenské alebo 
športové. 
 Aká bola Vaša cesta 
k cestnej cyklistike a k orga-
nizovaniu pretekov?

K  športu ma viedol 
môj otec, aktívne som hrá-
vala volejbal. Po zoznáme-
ní s mojím manželom som 
volejbal vymenila za cykl-
listiku. Zo začiatku to bolo 
povzbudzovanie synovca 
Lukáša Bátoru, ktorý aktív-
ne jazdil do roku 2017. Ne-
skôr, keď mladší syn Štefan 
začal pretekať, sa cyklistika 
stala súčasťou môjho kaž-
dodenného života. V  roku 
2011 sme zorganizovali po 
prvýkrát preteky v  cyklo-
krose. Toto podujatie sme 
pravidelne organizovali do 

roku 2017. K  organizácii 
cestných pretekov som sa 
dostala v roku 2016 ešte ako 
člen organizátorského tímu 
v  Trenčíne. Od roku 2018 
som už samostatne organi-
zovala preteky v našom re-
gióne.
 Prečo ste sa rozhodli pre 
organizovanie Majstrovstiev 
SR a ČR v cestnej cyklistike? 
Čo predchádzalo tomuto 
rozhodnutiu?

V roku 2020 sme úspeš-
ne zvládli organizáciu Spo-
ločných majstrovstiev SR 
a ČR v cestnej cyklistike pre 
kategóriu Muži U23. Pre-
zident SZC Peter Privara 
mi navrhol, aby sme zorga-
nizovali aj Spoločné maj-
strovstvá SR a ČR v cestnej 
cyklistke pre rok 2021. Po 
dôkladnom uvážení a doho-
de s  organizačným tímom 
Zuzanou a  Petrom Janáčo-
vými z MsKS Bánovce nad 
Bebravou sme podali žiadosť 
do výberového konania, 
ktoré sme vyhrali. V januári 
sme sa pustili do práce.
 Čo bolo najväčšou výzvou 
pri samotnom plánovaní, 
organizovaní celého šam-
pionátu? Čo bola najväčšia 
prekážka, ktorá Vás vytrá-
pila, na druhej strane, čo 
Vás najviac potešilo.

Najväčšiou výzvou bolo 
najmä zaručiť bezpečnosť 
pre pretekárov, zabezpečiť 
uzávierky ciest a  v  prvom 
rade zohnať dostatočné 
množstvo finančných pro-
striedkov. Veľmi pekne by 
som sa chcela poďakovať 
predsedovi TSK Ing. Jarosla-
vovi Baškovi za pomoc pri 
oraganizovaní spoločného 
šampionátu. Už v januári, po 
mojej návšteve, dal dokopy 
všetky dotknuté subjekty 

tak, aby nám boli nápomoc-
né pri organizácii. Išlo o tak 
dôležité zložky ako Polícia 
SR, dobrovoľní hasiči, Sprá-
va ciest, SAD a podobne. Tak 
isto nesmiem zabudnúť na 
zabezpečenie opráv ciest na 
trase pretekov a mnoho ďal-
šieho. Taktiež vedeniu náš-
ho mesta, ktoré prispelo na 
pretek nemalou finančnou 
čiastkou, patrí veľké ĎAKU-
JEM. Na druhej strane, rie-
šiť opravu cesty na sídlisku 

Dubnička v týždni pred pre-
tekmi mi ubralo veľmi veľa 
síl. Nakoniec sa ale aj to sa 
zvládlo.
 Ako ste dokázali skĺbiť 
organizovanie „Majstráku“ 
s rodinou, prácou?

Kedže sme cyklistická 
rodina, moji chlapi to vede-
li pochopiť. Už vopred rátali 
s tým, že sa všetko bude točiť 
okolo orgánizácie pretekov 
a domacnosť bude na druhej 
kolaji. Horšie to bolo s prá-

cou, tú som posledé tri týžd-
ne úplne zanedbala a teraz to 
treba dohnať.
 Aké sú Vaše ďalšie plány, 
čo sa týka cyklistických 
pretekov?

Ďalšie plány? Majstrov-
stvá SR a ČR v cestnej cyklis-
tike sú jedným z najväčších 
podujatí na Slovensku, ktoré 
sme dokázali zorganizovať. 
Čas ukáže čo bude ďalej.
 Za posledné mesiace ste asi 
nemali veľa času na oddych... 
aké máte plány na najbližšie 
týždne, prípadne leto?

Pred pretekmi naozaj 
žiaden oddych nebol možný, 
o spánku nehovoriac. V naj-
bližších týždňoch určite na-
vštívim cyklistické preteky, 
či už u  nás na Slovensku 
alebo v okolitých krajinách 
a dovolenka bude možno až 
v septembri.

Na záver by som chcela 
veľmi pekne poďakovať ce-
lému organizačnému tímu 
hlavne Zuzane Janáčovej, 
Petrovi Janáčovi, Veronike 
Palušovej, Silvii Pomothyo-
vej, celej mojej rodine a čle-
nom xRoad Bánovce nad 
Bebravou, ale zároveň všet-
kým, ktorí nám pomohli pri 
organizácii šampionátu. Ešte 
raz VEĽKÉ ĎAKUJEM. 

Lenka Karasová

šport6

Súťaž Dobrovoľných 
hasičských zborov
v Bánovskom okrese

V sobotu 26. júna sa 
v  obci Rybany uskutoč-
nila územná súťaž DHZ 
z  okresu Bánovce nad 
Bebravou. Súťažilo sa 
v požiarnom útoku s vo-
dou a štafetovým behom 
8x50 metrov s hasičskými 
disciplínami. Kvôli pan-
demickým opatreniam sa 
súťaž konala bez nástupu 
a vyhodnotenia. Vypraco-
vaný bol časový harmono-
gram poradia štartov jed-
notlivých družstiev, aby sa 
predišlo zbytočnému stre-
távaniu kolektívov.

Celkovo sa súťaže 
zúčastnilo 23 družstiev. 
V dorasteneckej kategórii 
zvíťazili dievčatá z  Libi-
chavy. V športovej kategó-
rii so silnejším čerpadlom, 
zvíťazili Zlatníky. Obe 
družstvá budú reprezento-
vať náš okres na krajskom 

kole, opäť v  Rybanoch. 
V  kategórii mužov tretie 
miesto získali Zlatníky, 
druhé Podlužany a postu-
pujúcim z prvého miesta 
boli domáci Rybanci. 

V územnej súťaži boli 
vyhodnotené aj ďalšie ka-
tegórie. Pri mužoch nad 
35 rokov boli bronzoví 
Malohradňanci, strieborní 
Žitňaci-Radišanci a  prví 
Podlužanci. Vyhodnotená 
bola aj kategória mužov 
a žien v klasickej kategó-
rii s motorovým čerpad-
lom PS12 do 1200ccm. 
Tu prvé miesto obsadili 
ženy zo Žitnej-Radiše. Pri 
„klasických“ mužoch boli 
tretí Jerichovčanci, druhí 
Ľutovčanci a prví Žitňaci-
-Radišanci. Územná orga-
nizácia zabezpečila občer-
stvenie. 

Vladimír Dúbravka

Patrik Urbánek opäť majstrom Slovenska 
V  metropole východného Sloven-

ska v Košiciach sa konali v sobotu 3. júla 
Majstrovstvá Slovenska mladších žiakov 
vo voľnom štýle. MZK reprezentovala 
oklieštená zostava. Z piatich našich re-
prezentantov sa najviac darilo Patrikovi 
Urbánkovi, ktorý tretí rok po sebe obhá-
jil titul majstra Slovenska (v hmotnosti 
do 57 kg). Neúspešný finálový zápas ab-
solvoval Tomáš Melas, ktorý tak v hmot-
nostnej kategórii do 44 kg získal titul vice-
majstra Slovenska. Bronzovú medailu si 
vybojovali Andrej Melas (40 kg) a Marek 
Margolien (52 kg).  Nepopulárne štvrté 
miesto obsadil Nathaniel Adamkovič.   
V hodnotení družstiev sme obsadili len 
piate miesto.  Milan Urbánek

Janka Buchelová, riaditeľka „Majstráku“
Vrcholové športové podujatie, akým Spoločné Majstrovstvá Slovenskej aj Českej republiky v cestnej cyklistike určite sú, sa do Bánoviec 

nad Bebravou vrátili po 12 rokoch. Je to zásluha silnej cyklistickej komunity pôsobiacej v našom meste. Tá spojila svoje sily a pod hla-
vičkou OZ xRoad usporiadala toto významné podujatie. Prinášame Vám rozhovor s Jankou Buchelovou, ktorá je členkou tohto združenia 
a zároveň hlavnou organizátorkou a riaditeľkou majstrovstiev.

Zľava: Andrej Melas, Patrik Urbánek, Marek Margolien, Tomáš Melas

Peter Privara, prezident SZC a Janka Buchelova

V  sobotu 17. júla pozývajú Turisti obce Horné Na-
štice na výlet do Vysokých Tatier. Hladké sedlo 1993 m je 
jedno z  najnižších sediel v  hlavnom hrebeni Vysokých Ta-
tier. Nachádza sa medzi Hladkým štítom a  Valentovkou. 
Ide o celodennú stredne náročnú turistiku. Naša túra začína 
na Troch Studničkách odkiaľ nás turistický chodník pove-
die Kôprovou dolinou, ktorá patrí medzi najkrajšie vo Vyso-
kých Tatrách. Cestou sa zastavíme pri Kmeťovom vodopáde, 
ktorý padá z  výšky 80 m. Ďalej sa presunieme do Hlinskej 

doliny, Pod Kobylou dolinou, sedlo Závory, Hladké sedlo. 
Celkové prevýšenie bude 852 m (8 hodín chôdze, cca 24 km)
Toto je základná trasa. Možnosť skrátenia túry. A : základná tra-
sa do Hladkého sedla, B: Tri Studničky - Kôprová dolina - Hlin-
ská dolina - Temnosmrečianske sedlo a späť (6:35 hodín chôdze, 
22 km), C: Tri Studničky - Kriváň 2495 m -Jamské pleso - Tri 
Studničky (7:20 hodín chôdze a cca 16 km). Je už len na Vás, 
čo si kto zvolíte. Odchod autobusu: 3.30 h z obce Žitná Radiša. 
4.00 h z Bánoviec nad Bebravou AS.  Turisti obce Horné Naštice

Vysoké Tatry - HLADKÉ SEDLO 1993 m.n.m.
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V celoštátnom kole 23. ročníka Olympiády ľudských práv zvíťazil Adam Briešťanský z Gymnázia J. Jesenského v Bánovciach nad 
Bebravou. Prestížna súťaž, ktorá vo svete nemá obdobu, prebiehala tento rok dištančne. Finálová 12-tka študentov sa venovala 

zadaniam, reflektujúcim aktuálne výzvy demokracie a ľudských práv v krízových situáciách. Adam, ktorý sa vyjadroval k náročnej prob-
lematike ohrozenia ľudských práv umelou inteligenciou, sa napokon stal celkovým víťazom celoštátneho kola olympiády. Na vyhodno-
tení v Bratislave si Adam a jeho lektorka a pedagogička Magdaléna Dobiašová, prevzali zároveň aj Cenu profesora Miroslava Kusého, tú 
organizátori odovzdávajú už tretí rok ako spomienku na váženého politológa a oddaného ochrancu ľudských práv.

 V  júni si na Olympiáde 
ľudských práv dosiahol 
neuveriteľný úspech – prvé 
miesto v  celoštátnom kole. 
V akom veku si sa prvý krát 
zúčastnil nejakej súťaže?

Do rôznych súťaží, či už 
vedomostných alebo literár-
nych, som sa zapájal už od 
nástupu do základnej školy. 
Množstvo súťaží, ktorých 
som sa zúčastnil, je skutočne 
veľké, no z mojich výraznej-
ších skorších úspechov by 
som spomenul tretie miesto 
na krajskom kole dejepis-
nej olympiády v roku 2018, 
keď som bol deviatak. Som 
tiež viacnásobným víťazom 
regionálnej literárnej súťa-
že Mladý Jesenský, kde som 
prvýkrát vyhral ešte ako de-
väťročný.
 Obsah OĽP a  formy rea-
lizácie súťaže sú zamerané 
na vedomosti, zručnosti 
a postoje študentov v oblasti 
ľudských práv, zásad demok-
racie a znalosti zákonov. Čo 
Ťa motivovalo pre účasť na 
tejto olympiáde?

Znalosť ľudských práv 
a  princípov demokracie 
som vždy vnímal ako pros-
triedok, ako si my, občania, 
môžeme udržať slobodné 
a  demokratické usporia-
danie spoločnosti a  brániť 
sa voči tým, ktorí nás chcú 
o slobodu pripraviť. Vážim 
si, že som mohol vyrastať 
v  demokratickom štáte – 
a práve preto nemienim pri-
pustiť, aby verejný priestor 
opätovne ovládli ideológie 
zla a netolerancie. Pokiaľ by 
sa o  ľudské práva a o mož-
nosti, ktoré má jedinec v de-
mokracii zaujímal každý, 
totalitné hnutia by nemali 
šancu.
 Čo bolo počas príprav pre 
Teba najnáročnejšie?

Keďže tento ročník 
olympiády bol tematicky 
zameraný na porušovanie 

ľudských práv počas súčas-
nej pandemickej situácie, 
dôležitým prvkom mo-
jej prípravy bolo štúdium 
a spracúvanie si najvýznam-
nejších prípadov takéhoto 
porušovania. Možno naj-
náročnejšou výzvou bolo 
správne odhadnúť, ktoré 
ľudskoprávne kauzy sú na-
toľko závažné, že by som sa 
s nimi na celoštátnom kole 
mohol stretnúť. Prípadov, 
ktoré sa na olympiáde mohli 
vyskytnúť, bolo nesmierne 
množstvo – avšak voľný čas, 
ktorý som mohol príprave 
venovať, samozrejme, neko-
nečný nebol.
 Ktorá oblasť alebo úloha 
bola pre Teba najnáročnejšia 
počas samotnej olympiády?

Extrémne náročné pre 
mňa nebolo nič, no mu-
sím povedať, že zadanie, 
ktoré mi bolo pridelené vo 
veľkom finále olympiády, 
k  najjednoduchším nepat-

rilo. Dostal som tému, týka-
júcu sa ohrozenia ľudských 
práv umelou inteligenciou, 
čo je téma, o ktorej sa až tak 
veľa nehovorí. Počas troch 
rokov, čo sa zúčastňujem 
olympiády, som sa o  túto 
tému cielene príliš neza-
ujímal, hoci znalosti som 
o nej, samozrejme, mal. Ale 
nemyslím si, že vyjadriť sa 
k nej bolo pre mňa náročné 
– skôr mi bolo bezprostred-
ne po finále ľúto, že mi ne-
pripadla téma, o ktorej mám 
väčšie znalosti a  vedel by 
som sa k nej vyjadriť na ešte 
lepšej úrovni. A o to väčšie 

bolo potom moje prekvape-
nie z výsledkov, ktoré preu-
kázalo, že aj napriek tomu, 
že nešlo o  problematiku, 
ku ktorej mám intenzívny 
vzťah, finálovú porotu na 
čele s  ombudsmankou Pa-
takyovou moje vystúpenie 
zaujalo.
 Zúčastňuješ sa aj iných 
súťaží v  rámci štúdia na 
gymnáziu?

Okrem Olympiády ľud-
ských práv sa zúčastňujem 
najmä esejistických a literár-
nych súťaží. V  tomto škol-
skom roku som získal tretie 
miesto v celoslovenskej ese-
jistickej súťaži Susedia, na 
ktorých sme nezabudli, te-
maticky zameranej na prob-
lematiku holokaustu. Minu-
lý rok som so svojou úvahou 
o  vplyve dezinformačných 
médií na zúfalý morálny 
stav slovenskej spoločnosti 
vyhral literárnu súťaž Mladý 
Jesenský. Zo skorších úspe-
chov z  prvého ročníka na 
gymnáziu spomeniem na-

príklad úspech v esejistickej 
súťaži zameranej na proble-
matiku ohrozenia ľudských 
práv extrémizmom či v ďal-
šej esejistickej súťaži orien-
tovanej na Európsku úniu.
 Č o  r á d  r o bi e v a š 
vo voľnom čase?

V  problematike ľud-
ských práv a  problémoch 
súčasnej demokracie sa sna-
žím vzdelávať neustále a to-

muto štúdiu venujem znač-
nú časť svojho voľného času. 
Sledujem aktuálne spolo-
čensko – politické dianie, 
no rovnako tak pravidelne 
študujem tiež odbornú ľud-
skoprávnu literatúru, nakoľ-
ko ľudské práva sú oblasťou, 
ktorá si vyžaduje sústavné, 
dôkladné a nepretržité štú-
dium. Okrem ľudských práv 
je mojou veľkou vášňou 
literatúra – a to najmä kla-
sická literatúra. Zo svetovej 
literatúry mám rád Dosto-
jevského, Tolstého, Victora 
Huga, Remarqua. Z  českej 
a  slovenskej literatúry na-

príklad Kunderu, Hrabala či 
Tatarku.
 V  septembri nastúpiš 
do maturitného ročníka. 
Máš už konkrétne plány 
po strednej škole, prípadne 
máš už nejakú predstavu 
o h ľ a d o m  b u d ú c e h o 
povolania?

Stopercentne rozhod-
nutý ohľadom budúcnosti 
zatiaľ nie som, veľmi prav-
depodobne by som ale chcel 
študovať právo. Po vyštudo-
vaní vysokej školy sa zamýš-
ľam nad pozíciou v kancelá-
rii verejnej ochrankyne práv, 
kde by som mal priestor rie-
šiť aj reálne situácie, v kto-
rých došlo k porušeniu ľud-
ských práv a priamo chrániť 
občanov voči porušovaniu 
ich ľudských práv.
 Ako plánuješ tráviť letné 
prázdniny?

Plánujem si trochu 
oddýchnuť od náročného 
školského roka, v  ktorom 

som sa popri komplikova-
nom dištančnom vzdeláva-
ní musel pripravovať aj na 
olympiádu. Popri oddychu 
však, samozrejme, nemie-
nim zabudnúť ani na ďalšie 
rozširovanie svojich poznat-
kov a znalostí v oblasti ľud-
ských práv. A  rovnako tak 
sa v  rámci oddychu, no aj 
v rámci určitej formy seba-
realizácie plánujem venovať 
svojej ďalšej veľkej vášni – 
a síce astronómii. Hviezdna 
obloha je skutočne krásna 
a  pri jej pozorovaní zvyk-
nem pociťovať nesmiernu 
spätosť s prírodou, od kto-

rej sa človek v súčasnej ére 
technologického pokroku 
veľmi vzdialil. Horúce, letné 
noci na pozorovanie nočnej 
oblohy priam nabádajú.
 Trenčiansky samosprávny 
kraj na svojej webovej 
stránke o  Tvojom úspechu 
uverejnil samostatnú tla-
čovú správu. Ako vnímaš 
svoj úspech a čo by si odpo-
ručil našej mládeži, najmä 
tej, ktorá nemá motiváciu 
venovať sa štúdiu, či inému 
osobnostnému rozvoju?

Z úspechu sa samozrej-
me nesmierne teším. Je krás-
ne zistiť, že obrovské množ-
stvo času, ktoré som príprave 
na olympiádu venoval, nebo-
lo vynaložené nadarmo. Svo-
jim rovesníkom by som od-
poručil (hoci to môže znieť 
ako klišé), aby sa venovali 
oblasti, o ktorú majú záujem 
a ktorá ich napĺňa. Nemusíte 
sa za každých okolností sna-
žiť mať absolútne vynikajúce 
študijné výsledky v  úplne 
všetkých predmetoch. Dô-
ležitejšie je nájsť si niečo, 
v čom sa dokážete realizovať 
a o čo sa zaujímate. A násled-
ne využívajte svoj voľný čas 
zmysluplne – nielen na od-
dych, ale aj na samoštúdium 
a získavanie nových poznat-
kov o vašej obľúbenej oblasti. 
Popri tom všetkom sa však 
snažte byť nielen vzdelanými 
odborníkmi, ale aj dobrý-
mi ľuďmi. Lebo práve to je 
niečo, čo dnešná spoločnosť 
potrebuje. 

Adamovi veľmi pek-
ne ďakujeme za rozhovor. 
Srdečne mu gratulujeme 
k veľkému úspechu a ďaku-
jeme, že robí dobré meno 
nielen nášmu Gymnáziu 
J. Jesenského, ale aj nášmu 
mestu. Prajeme mu do ži-
vota, aby sa mu naďalej da-
rilo v tom, čo ho baví a veľa 
splnených snov.

Lenka Karasová

Adam Briešťanský prvý v celoslovenskom kole OĽP

„Popri tom všetkom sa však snažte byť nielen vzdelanými 
odborníkmi, ale aj dobrými ľuďmi. Lebo práve to je niečo,
čo dnešná spoločnosť potrebuje,“
 odkazuje mladým Adam Briešťanský 

Zľava: Magdaléna Dobiašová, Adam Briešťanský, 
ombudsmanka Mária Patakyová

Bežecké Miezgovce opäť nesklamali
Miezgovce patria medzi stáli-

ce v kalendári Bánovskej bežeckej 
ligy. Tento rok sme museli pôvod-
ný termín kvôli obmedzeniam 
zrušiť, ale radi sme preň našli 
iné miesto v kalendári pretekov. 
V  obci totiž máme každý rok 
skvelé zázemie vďaka podpore 
starostu Juraja Trgyňu a domácim 
bežcom. Aj tento rok sa pretekov 

zúčastnilo až šesť Miezgovčanov, 
ktorí dokonca zabojovali o  naj-
vyššie umiestnenia. Do organizá-
cie preteku sme išli s malou dušič-
kou. Posúvali sme totiž čas štartu 
na nedeľné popoludnie a zároveň 
nás trápilo nevyspytateľné po-
časie. Až 55  účastníkov (z  toho 
45 v hlavnej a 8 v hobby kategó-
rii) však spolu s  organizátormi 

žijú heslo: „Neexistuje zlé počasie, 
len zle oblečený bežec.“ A oplati-
lo sa. Prišlo veľa známych bežcov 
z BBL komunity a po dlhom čase 
bez hromadných podujatí tak 
opäť vytvorili skvelú atmosféru. 
Dokonca, dnes to pokojne mô-
žeme nazvať medzinárodným be-
hom, keď prišli pobehať aj Andrea 
Campigotto s talianskymi koreň-

mi a Michael Kada z Francúzska. 
Miškovu rodinu reprezentovali 
tiež jediní dvaja pretekári v det-
skej kategórii, Kamil a  Rafael, 
a išlo im to super. Medzi dospe-
lými najrýchlejšie bežal Dalibor 
Jakal zo Svinnej pred Vladom 
Kováčom z klubu Achilles Han-
dlová a Radom Kopčanom. Me-
dzi ženami dominovala Lenka 

Lomnická pred Katkou Mikso-
vou a domácou pretekárkou Iva-
nou Morvayovou. Gratulujeme! 
Ideme ďalej, máme čo doháňať. 
Najbližšie sa preto vidíme už 
o dva týždne vo Vlčkove. V ne-
deľu 25.  júla sa tešíme na Vašu 
účasť. Viac informácií nájdete na 
facebookovej stránke Bánovská 
bežecká liga – BBL.  BBL
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Sme tu pre vás 
v najťažších chvíľach

Zabezpečujeme komplet 
pohrebné služby

non-stop
0911 132 630

vlastná výroba 
živých vencov a kytíc

0914 327 411
pohrebníctvo@tedos.sk

POHREBNÁ 
SLUŽBA

Občianska riadková inzercia
Občiansku riadkovú inzerciu možno podať 
v  Informačnom centre Mikroregiónu Báno-
vecko, ktoré sídli na Námestí Ľ. Štúra 6/6. 

Tel. č. 0948 297 151, obchod@kulturabn.sk 

 Predám lacno novú detskú postieľku aj s matracom. 
Tel. 0908 195 644.
 Predám lacno galantérny tovar: gombíky, pásovky, nite, 
zipsy, bavlnky a pod. Bánovce 760 2753, 0944 471 090.
 Predám nelúpané orechy 4€/kg. Tel. 0948 586 147.
 Predám spací va k, šijací stroj a  koberec. 
Tel. 0949 527 964.
 Predám záhradu 0905 439 857.
 Výkup parožia. Tel. 0904 834 937.

INZERCIA

"Hľadáme vodiča skupiny "C", potrebná znalosť práce 
s hydraulickou rukou, ďalej murára, tesára, pokrývača."
Stavebná spoločnosť SIPA s.r.o., Dežerice, Vlčkovo 315, 
tel. kontakt: 0905 336 922, 0944 932 216

Advokátska kancelária JUDr. Natália Fándlyová, Ma-
tice Slovenskej 1255/1, 95704 Bánovce nad Bebr., po-
skytovanie komplexných právnych služieb v oblasti 
civilného i trestného práva. 
Tel. 0903 603 102, email: natalia.f@centrum.sk.

Príbeh ženy 
v Charme Caffe

Horúce nedeľné popo-
ludnie lákalo k  vode, ale-
bo k  príjemnému posede-
niu v  schladenej kaviarni. 
27.  júna v  Charme Caffe 
sa stretli nielen kocky ľadu 
v  miešanom ovocnom ná-
poji, ale aj široká skupinka 
žien, ktoré si prišli vypočuť 
inšpiratívne príbehy po-
zvaných hostiek v nepravi-
delnom cykle Príbeh ženy. 
Ženské debaty usmerňovala 
a moderovala Eva Frývald-
ská a ako prvú vyspovedala 
Ninu Valíčkovú.

Nina pôsobí ako HR 
Manager v  spoločnosti 
Zľavomat. Práci s  ľudský-
mi zdrojmi sa venovala aj 
v  iných známych personál-
nych spoločnostiach. Ab-
solvuje pracovné pohovory 
s uchádzačmi a uznáva po-
zitívny a motivujúci prístup. 
Snaží sa v každom objaviť to 
dobré. Nepoukazuje na slabé 
stránky a rezervy, vyzdvihuje 
to, v čom tkvie sila toho-kto-
rého uchádzača. Jeho cestu 
potom sleduje takpovediac 
z diaľky a teší sa z jeho ras-
tu a úspechov. Nina sa veľmi 
úspešne venovala aj spolo-
čenským tancom. Tanečné 
črievičky zavesila na klinec 
a v súčasnosti rada relaxuje 
pri maľovaní akvarelov.

Druhá dáma v  de-
batnom kruhu bola Iveta 
Novotná, ktorá sa venuje 
„sladkému podnikaniu“. 
Už siedmy rok vyrába zdra-
vé, chutné a oku lahodiace 

dezerty pre ľudí s  rôznymi 
intoleranciami, no obľubu-
jú ich aj bežní maškrtníci, 
ktorí v nich našli jedinečnú 
inakosť. Všetky receptúry 
sú jej vlastné. Niekedy trvá 
mesiace, kým doladí všetky 
chute, inokedy je to otázka 
pár hodín. „Nie, nemala som 
talent. Iba silnú vášeň, ktorej 
som už doteraz venovala tisí-
ce hodín tvrdej práce. A hlav-
ne verím v  seba a  tomu čo 
robím“, hovorí Ivet skromne. 
Bistro, v  ktorom predáva 
svoje sladké dobroty sa na-
chádza v Trenčíne, no nemá 
núdzu aj o cezpoľných náv-
števníkov.

Odkaz, ktorý sa niesol 
schladeným vzduchom, bol 
jasný a čitateľný: Práca, kto-
rá dáva zmysel nielen tomu, 
kto ju vykonáva a veľká dáv-
ka trpezlivosti vedie k úspe-
chom. K drobným, veľkým 
– akýmkoľvek. Skĺbenie ro-
dinných a  pracovných po-
vinností je tiež úspech. Často 
je to zanedbateľné slovíčko, 
oproti pocitu, že nás prá-
ca baví a  napĺňa. Príjemné 
a zaujímavé rozhovory boli 
doplnené malým fashion ba-
zárom a kozmetickým pora-
denstvom Evy Vretenárovej 
z Mary Kay. Babinec, ktorý 
roztopil všetky ľady nielen 
v pohároch s nápojmi, bude 
mať určite aj ďalšie pokra-
čovanie, pretože úspešných, 
krásnych a odvážnych žien 
je našťastie dostatok. 

Zuzana Bridová

Zľava: Lucia Šandrik, Nina Valíčková, Iveta Novotná, 
Eva Frývaldska

Dobrovoľnícky tábor 
na Hrade Uhrovec

Dobrovoľníctvo je zák-
lad fungovania prác na hrade 
a sme radi, ak sa naša dobro-
voľnícka základňa rozrastá. 
Pre nových záujemcov a  zá-
ujemkyne vo veku 18+, ktorí 
by chceli priložiť ruku k dielu, 
zabaviť sa, niečo sa naučiť, 
organizujeme každoročný 
letný tábor. Čaká nás kopec 
zmysluplnej práce na rôznych 
úrovniach odbornosti, či už 
nosenie sute a kamenia alebo 
tradičné remeselné postupy 

na obnovu a záchranu hradu 
a archeológia. Pomedzi to hry 
a  posedenia pri ohni. Hrad 
Uhrovec sa vyznačuje krás-
nymi západmi slnka, dobrým 
kolektívom dobrovoľníkov 
a atmosférou, ktorú treba za-
žiť. Počet účastníkov na tábore 
je limitovaný. Zaočkovanosť 
vítaná. Ak máš záujem, napíš 
krátku správu na lenka@hra-
duhrovec.sk. Tábor sa koná 
v  termíne od  13. do  22.  8. 

Zdroj: FB Uhrovský hrad


